

Bill C-98, An Act to consolidate various enactments that provide for drawbacks, reductions, refunds and remissions of duties, other than export drawbacks for which provision is made in sections 82 to 87 of the Customs Act, to amend the Customs Tariff and to repeal or revoke the enactments so consolidated.

A Message was received from the Senate, as follows:

*Ordered.*—That notwithstanding the Order of the Senate adopted on Tuesday, May 27, 1986, the Special Joint Committee on Canada's International Relations be empowered to present its report no later than Thursday, June 26, 1986; and

That a Message be sent to the House of Commons to acquaint that House that the Senate do unite with that House for the above purpose.

#### *Changes in Committee Membership*

Notice having been filed pursuant to Standing Order 94, membership of certain committees was amended as follows:

Mr. McDermid for Mr. Nickerson on the Legislative Committee on Bill C-92, An Act to regulate interests in petroleum in relation to frontier lands, to amend the Oil and Gas Production and Conservation Act and to repeal the Canada Oil and Gas Act and on Bill C-94, An Act to implement an agreement between the Government of Canada and the Government of Newfoundland and Labrador on offshore petroleum resource management and revenue sharing and to make related and consequential amendments;

Mr. Crofton for Mr. Caldwell and Mrs. Duplessis for Mr. Reimer on the Special Joint Committee on Canada's International Relations; and

Mr. Blaikie for Mr. de Jong on the Special Committee on Child Care.

#### *Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 67(1), namely:

By Mr. Bissonnette, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Federal Business Development Bank required by the Access to Information and Privacy Acts, for the period ended March 31, 1986, pursuant to subsection 72(2) of the Acts, Chapter 111, Statutes of Canada 1980-81-82-83. (English and French)—Sessional Paper No. 331-1/686C. (*Pursuant to Standing Order 67(4) permanently referred to the Standing Committee on Justice and Solicitor General*).

Projet de loi C-98, Loi visant la codification de divers textes législatifs prévoyant des drawbacks, des réductions, des remboursements ou des remises de droits, à l'exception des drawbacks à l'exportation prévus aux articles 82 à 87 de la Loi sur les douanes, ainsi que la modification du Tarif des douanes et l'abrogation des textes législatifs ainsi codifiés.

Le Sénat transmet un message à la Chambre dont voici le texte:

*Ordonné*—Que, nonobstant l'ordre adopté par le Sénat le mardi 27 mai 1986, le Comité mixte spécial sur les relations extérieures du Canada soit habilité à présenter son rapport au plus tard le jeudi 26 juin 1986; et

Qu'un message soit transmis à la Chambre des communes pour l'informer que le Sénat s'unit à elle aux fins précitées.

#### *Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été déposé conformément à l'article 94 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. McDermid en remplacement de M. Nickerson sur la liste des membres du Comité législatif sur le projet de loi C-92, Loi visant la réglementation des titres pétroliers et gaziers sur les terres domaniales, modifiant la Loi sur la production du pétrole et du gaz et abrogeant la Loi sur le pétrole et le gaz du Canada et sur le projet de loi C-94, Loi concernant la mise en œuvre de l'accord entre les gouvernements du Canada et de Terre-Neuve et du Labrador sur la gestion des ressources en hydrocarbures extracôtiers et sur le partage des recettes correspondantes et apportant des modifications corrélatives ou connexes; et

M. Crofton en remplacement de M. Caldwell et M<sup>me</sup> Duplessis en remplacement de M. Reimer sur la liste des membres du Comité mixte spécial sur les relations extérieures du Canada; et

M. Blaikie en remplacement de M. de Jong sur la liste des membres du Comité spécial sur la garde des enfants.

#### *États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément à l'article 67(1) du Règlement, savoir:

Par M. Bissonnette, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de la Banque fédérale de développement établi aux termes de la Loi sur l'accès à l'information et la Loi sur la protection des renseignements personnels, pour la période terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 72(2) des Lois, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 331-1/686C. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent de la justice et du Solliciteur général conformément à l'article 67(4) du Règlement*).